

# 辟邪吉祥的英文短句

作者：有故事的人 来源：范文网 [www.wtabcd.cn/fanwen/](http://www.wtabcd.cn/fanwen/)

本文原地址：<https://www.wtabcd.cn/fanwen/zuowen/4e44884a8e7ac8f46c88fdd181b05985.html>

范文网，为你加油喝彩！

## 1. 传统吉祥话的英文

祝愿父母身体安康 I wish you longevity and health. 愿您福寿安康。

Wishing you a 无私奉献 long life. 愿您长命百岁。 May you both live long and healthy lives. 愿二老福寿安康。

Wishing a happy, long and healthy life! 多福多寿！ 祈祝爱情历久弥新 You are as refreshing as the upcoming spring. 春天就要来了，你就像春天一样清新可人。 I love you more with every passing year. 岁月流逝，我对你的爱历久弥新。

You are the most precious thing I have! 你是我最珍贵的宝贝！ Although I grow older every passing year, I am forever young when I am around you. 岁月已过，容颜已老。但有你在身旁，我将青春永不老。

祝愿同事步步高升 I hope there will be a promotion for you this year. 愿您今年步步高升。 Wishing you many future successes. 祝您今后获得更大成就。

Wishing you success in your career and a happy family! 祝您事业、家庭双丰收。 I wish you a joyous new year, happiness and good luck in the future. 祝新年快乐，并愿您幸福吉祥、前程似锦。

祈祝友人生意兴隆 Have a happy and prosperous year. 愿您新年快乐，大发利市。 Good luck in your new business. 恭贺开张大吉！ Best wishes for the success of your business. 祝您生意更加兴隆。

May good fortune come your way in the new year. 恭喜发财！ 祝福常用语 Good luck, good health, good cheer. I wish you a happy New Year. 祝好运、健康、欢乐伴你度过一个快乐新年。 With best wishes for a happy New Year! 祝新年快乐，并致以良好的祝愿！ I hope you have a most happy and prosperous New Year. 谨祝新年快乐幸福，大吉大利。

With the compliments of the season. 祝贺佳节。 May the season's joy fill you all the year round. 愿节日的愉快伴你一生。

Season's greetings and best wishes for the New Year. 新年快乐、最诚挚的祝福。 To wish you joy and happiness at this holy season. Wishing every happiness will always be with you. 恭祝新年吉祥，幸福和欢乐与你同在。

Good health, good luck and much happiness throughout the year. 身体健康、万事好运、来年幸福满满！May the joy and happiness around you today and always. 愿快乐幸福永伴你左右。Please accept my sincere wishes for the New Year. I hope you will continue to enjoy good health. 请接受我诚挚的新年，顺祝身体健康。

Allow me to congratulate you on the arrival of the New Year and to extend to you all my best wishes for your perfect health and lasting prosperity. 恭贺新禧，祝身体健康、事业发达。Best wishes for the holidays and happiness throughout the New Year. 恭贺新禧，万事如意。

## 2. 英语中表示吉祥的词语

英语中表示吉祥的词语有：luck、auspicious、propitious、wealth、fortune、rich、health等。

### 1、luck

英 [lʌk] 美 [lʌk]

n. 运气；幸运；带来好运的东西、vi. 靠运气，走运；凑巧碰上、n. (Luck)人名；(德、瑞典) 卢克；(英) 勒克；(法) 吕克

短语：Bad luck 球运欠佳；倒霉；真倒霉；坏运气、Lady Luck 流星雨；幸运女神；幸运；幸运女士、Luck dog 幸运儿；美国乐新科学院多；幸运狗；幸运的狗

### 2、wealth

英 [welθ] 美 [wɛlθ]

n. 财富；大量；富有

短语：wealth management 财富管理；财产管理；财富办理；财富治理、wealth tax [税收] 财富税；财产税；富人税、Revolutionary Wealth 财富的革命；托夫勒；财富革命

### 3、fortune

英 [ˈfɜːtʃuːn; -tʃ(ə)n] 美 [ˈfɜrtʃən]

n. 财富；命运；运气、vt. 给予财富、vi. 偶然发生、n. (Fortune)人名；(英) 福琼；(法) 福蒂纳

短语：Fortune Cookie 幸运饼干；签语饼；签饼、Quinton Fortune 福琼；奎因顿·福琼；科东尼

Funpark Fortune 财富游乐园

### 4、rich

英 [rɪtʃ] 美 [rɪtʃ]

adj. 富有的；肥沃的；昂贵的、adj. 油腻的，含有很多脂肪、n.  
(Rich)人名；(丹)里克；(捷)里赫；(英、西)里奇；(葡、法)里什

短语：Adrienne Rich 艾德丽安·里奇；艾德里安娜·里奇；诗人芮琦；艾德里安·里奇、rich media 富媒体；富媒体广告；丰富媒体；多元媒体、RICH MAN 大富翁；小气大财神；  
财主；旧称有钱的人

5、health

英 [helθ] 美 [hɛlθ]

n. 健康；卫生；保健；兴旺

短语：Health food 绿色食品；[食品] 保健食品；健康食品；贝德斯公司、health condition  
健康状况；健康状态；康健状态、Health Economics 健康经济学；[医] 卫生经济学；  
健康经济；经济学

### 3. “吉祥”“吉祥物”用英语怎么说

Luck；吉祥mascot吉祥物

mascot

n. (名词)

A person, an animal, or an object believed to bring good luck, especially one kept as the symbol of an organization such as a sports team.

吉祥物，吉祥符：相信能够带来好运气的人、动物或物件，尤指love is heavy用作体育运动队等某个组织的标志符

更多作文 请访问 [https://www.wtabcd.cn/fanwen/list/92\\_0.html](https://www.wtabcd.cn/fanwen/list/92_0.html)

文章生成doc功能，由[范文网](http://www.wtabcd.cn/)开发